
Sprawozdanie 
z działalności Komisji Rewizyjnej w 2007 roku

Komisja Rewizyjna w składzie:

Jan Kleczyński  – Przewodniczący 
Maciej Borysewicz – Z-ca Przewodniczącego
Jerzy Brodziuk - Członek
Mariusz Chrzanowski – Członek
Piotr Grabani - Członek
Alicja Konopka – Członek
Zbigniew Lipski – Członek
pracowała do końca  kwietnia 2007 r. Rezygnację z pracy w Komisji złożyli  radni: 
Pan Jerzy Brodziuk, Pani Alicja Konopka, Pan Zbigniew Lipski.
W czasie od stycznia do grudnia Komisja odbyła 14 posiedzeń. Przedmiotem obrad 
były sprawy wynikające z planu kontroli oraz skargi kierowane przez Radę Miasta do 
rozpatrzenia w Komisji Rewizyjnej. Na przestrzeni 2007 roku Komisja zajmowała się 
następującymi sprawami:

• Przyjęcie projektu planu kontroli Komisji na 2007 rok.
• Zgłoszenie propozycji do planu pracy Rady na 2007 rok.
• Informacja o realizacji interpelacji i wniosków za 2006 rok.
• Analiza  wykonania  robót  zleconych  i  opracowań  w  2006  roku  (termin 

określony  w  umowie,  faktyczny  termin  wykonania,  jakie  podejmowano 
działania w związku z przekroczeniem terminu).

• Analiza realizacji inwestycji pt. „I etap modernizacji stadionu”
• Analiza sprawozdania dotyczącego realizacji inwestycji współ finansowanych 

ze środków PHARE i ZPORR.
• Ocena  zadłużenia  miasta  oraz  wysokości  zobowiązań  wymagalnych  i 

niewymagalnych na koniec 2006 roku.
• Ocena ściągalności opłat i podatków za 2006 rok.
• Ocena realizacji uchwał za I kwartał 2007 roku.
• Przygotowanie  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  za  2006  rok  oraz 

wypracowanie wniosku w sprawie absolutorium.
• Ocena realizacji uchwał za I półrocze 2007 roku.
• Ocena realizacji budżetu miasta za I półrocze 2007 roku.
• Ocena realizacji zamówień publicznych za III kwartały 2007 r.
• Ocena gospodarowania mieniem komunalnym  i Skarbu Państwa, będących w 

zarządzaniu MPGK i M oraz wydziałów merytorycznych Urzędu Miejskiego.

Ponad to Komisja rozpatrzyła 7 skarg i 3 wnioski skierowane do Komisji przez 
Radę. Autorami 6 skarg były pojedyncze osoby fizyczne. Jedna skarga kierowana 
była przez mieszkańców tzw. Zielonej Dzielnicy. W sprawie skarg i wniosków komisja 
przyjęła następujące stanowiska, które Rada przyjęła:

I.
W  związku  z  decyzją  Rady  Miejskiej  z  dnia  6  grudnia  2006  roku,  która 

zobowiązała Komisję  Rewizyjną  do zbadania skargi  Pani  Teresy Ogonowskiej  na 
Prezydenta Miasta Łomży oraz Dyrektora Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacji – 
Komisja Rewizyjna na posiedzeniach w dniu 18 grudnia 2006 roku i 8 stycznia 2007 
roku przeprowadziła szczegółowe postępowanie wyjaśniające w powyższej sprawie. 
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W oparciu  o  przedłożone  do  analizy  dokumenty  oraz  złożone  wyjaśnienia  przez 
Sekretarza  Miasta,  przedstawiciela  Dyrektora  MPK,  przedstawiciela  firmy  BATEX 
ustaliła że:

1) w dniu 07.07.2005 roku Pani Teresa Ogonowska jechała autobusem MPK z 
mężem,

2)  bilet ulgowy wielorazowego przejazdu był skasowany niewłaściwie to znaczy, 
że  odbito  numery  kasownika  na  dwóch  odcinkach  obustronnie  a  należało 
odbić numery na czterech odcinkach,

3) jedno z małżonków Ogonowskich jechało bez ważnego biletu,
4) bilet karny przyjęła Pani Teresa Ogonowska, ponieważ w czasie kontroli miała 

przy sobie dokument tożsamości,
5) na prośbę kontrolerów z firmy BATEX interweniowała Policja, którą wezwano 

w związku z agresywnym zachowaniem się męża Pani Teresy Ogonowskiej,
6) postępowanie kontrolerów w tej sprawie było prawidłowe,
7) z  każdym  kontrolerem przystępującym  po  raz  pierwszy  do  pracy  Dyrektor 

MPK  w  obecności  szefa  BATEX  przeprowadza  rozmowę  instruktażową 
dotyczącą zasad kontroli,

8) Prezydent  Miasta  mgr  inż.  Jerzy  Brzeziński  odpowiadając  na  pismo  Pani 
Teresy Ogonowskiej  z dnia 20 września 2005 roku odstąpił od egzekwowania 
dodatkowej opłaty za przejazd autobusem MPK,

9) firma BATEX potwierdziła, że roszczenia wobec Pani Teresy Ogonowskiej za 
jazdę bez ważnego biletu zostały anulowane.

 Biorąc pod uwagę powyższe ustalenia Komisja uznała skargę za bezzasadną i 
wnosi do wysokiej Rady o podjęcie uchwały w zaproponowanym brzmieniu. 
      Powyższe  stanowisko  Komisja  przyjęła  5  głosami  za  przy  1  głosie 
wstrzymującym się.
II.

W  związku  z  decyzją  Rady  Miejskiej  z  dnia  27  grudnia  2006  roku 
zobowiązującą Komisję Rewizyjną do zbadania skargi Pana Józefa Zduńczyka na 
Prezydenta  Miasta,  Komisja  na  posiedzeniu  w  dniu  8  stycznia  2007  roku 
przeprowadziła  szczegółowe postępowanie wyjaśniające w powyższej  sprawie.  W 
oparciu o przedłożone do analizy dokumenty oraz   złożone wyjaśnienia przez osobę 
skarżącą i merytorycznego pracownika Urzędu Miejskiego w Łomży ustaliła, że:

•  zainteresowany pierwsze podanie o lokal złożył w dniu 29.01.1996 r,
•  na wszystkie podania udzielono odpowiedzi w terminach przewidzianych w 

kpa,
• Panu  Zduńczykowi  przekazano  wszelkie  informacje  dotyczące  zasad, 

kryteriów i  trybu rozpatrywania podań o lokale komunalne i poinformowano, 
że:

1. otrzymanie  uprawnienia  do  lokalu  mieszkalnego  uzależnione  jest  od 
umieszczenia na liście osób uprawnionych,

2. wielkość  posiadanej  bazy  lokalowej  decyduje  o  ilości  osób,  którym  możemy 
przyjść z pomocą,

3. na dzień dzisiejszy jeszcze 50 rodzin oczekuje na wskazanie lokalu do którego 
uprawnienie uzyskali pod koniec 1992 r.,

4. zaległości  w  realizacji  ustalonych  uprzednio  list  wstrzymały  tworzenie  nowych 
uprawnień i wydłużyły czas oczekiwania na załatwienie podań złożonych przez 
mieszkańców po  terminie  posiedzenia  Społecznej  Komisji  Mieszkaniowej  oraz 
tych,  które  zostały  negatywnie  zaopiniowane  podczas  ustalania  list 
obowiązujących na 1993 r.,
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5. do czasu uzyskania lokalu komunalnego skarżący może poprawić swoje warunki 
mieszkaniowe poprzez zmianę dotychczas zajmowanego mieszkania na inne i w 
dalszym  ciągu  korzystać  z  dodatku  mieszkaniowego,  który  stanowi  znaczną  i 
istotną pomoc finansową miasta w uiszczaniu opłat mieszkaniowych.
Troska  o  szybszą  likwidację  zaległości  i  przyspieszenie  terminu  rozpatrzenia 

podań spowodowała podjęcie budowy nowych mieszkań komunalnych. Pozwoli to na 
ponowne powołanie Społecznej Komisji Mieszkaniowej, która dokona oględzin lokali i 
zaopiniuje podania.

W świetle powyższych faktów Komisja uznała skargę za bezzasadną i wnosi do 
Wysokiej Rady o podjęcie uchwały w zaproponowanym brzmieniu.

III.
W związku  z  decyzją  Rady  Miejskiej  z  dnia  31  stycznia  2007  roku,  która 

zobowiązała Komisję Rewizyjną do zbadania skargi Pani Jadwigi Jarosz na MPK – 
Komisja Rewizyjna na posiedzeniach w dniu 12 lutego 2007 roku przeprowadziła 
szczegółowe  postępowanie  wyjaśniające  w  powyższej  sprawie.  W  oparciu  o 
przedłożone do analizy dokumenty oraz złożone wyjaśnienia przez przedstawiciela 
MPK oraz przedstawiciela firmy BATEX ustaliła że:

1) podczas kontroli biletów w dniu 22.12.2007 kontroler stwierdził, że Dominika 
Jarosz  wraz  z  koleżanką  posiadają  l  bilet  ulgowy  raz  skasowany  a  nie 
posiadają dokumentów stwierdzających uprawnień do ulgi,

2) po  dokładnym  sprawdzeniu  biletu  okazało  się,  że  bilet  był  skasowany  na 
jednym odcinku dwa razy,

3) kontroler  wypisał  bilet  karny  w  wysokości  80  zł  na  Dominikę Jarosz  co 
potwierdziła swoim podpisem kontrolowana,

4) w dniu 28.12.2007 Pani Jarosz wraz z córką zgłosiła się do działu odwołań i 
po udokumentowaniu uprawnień do ulgi wpłaciła 10 zł opłaty manipulacyjnej 
w związku z umorzeniem nałożonej opłaty dodatkowej  ( dowód wpłaty kp nr 
5/12/06),

5) z dokumentów wynika, że Pani Jarosz opłaciła 10 zł opłaty manipulacyjnej, a 
nie 80 zł opłaty dodatkowej,

6) nieprawidłowe  skasowanie  biletu  nie  wnikało  ze  złego  kasownika  czy 
niepasujacego biletu ale z winy osoby kasującej.

Biorąc pod uwagę powyższe ustalenia Komisja uznała skargę za bezzasadną i 
wnosi do wysokiej Rady o podjęcie uchwały w zaproponowanym brzmieniu. 
      Powyższe  stanowisko  Komisja  przyjęła  5  głosami  za  przy  1  głosie 
wstrzymującym się.
IV.

W  związku  z  decyzją  Rady  Miejskiej  z  dnia  28  marca  2007  roku,  która 
zobowiązała Komisję Rewizyjną do zbadania skargi Pana Artura Kadłubowskiego na 
bezczynność Prezydenta – Komisja Rewizyjna na posiedzeniach w dniu 11 kwietnia 
2007  roku  przeprowadziła  szczegółowe  postępowanie  wyjaśniające  w  powyższej 
sprawie. W oparciu o przedłożone do analizy dokumenty oraz złożone wyjaśnienia 
przez  Prezydenta Miasta oraz Zastępcę Prezydenta Miasta ustaliła że:

7) Złożone przez Pana Kadłubowskiego zastrzeżenie z dnia 03.12.2001 r. nie 
mogło być w dacie złożenia rozpatrzone, bowiem ówcześni właściciele działki 
o  nr  11212,  położonej  przy  Al.  Legionów  nie  złożyli  żadnego  wniosku  o 
podział  oraz  nie  było  prowadzone  żadne  postępowanie  podziałowe.  Z 
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wyjaśnień Z-cy Prezydenta wynika, iż na tego typu pisma  Urząd nie udziela 
odpowiedzi, odkładając je a/a.

8) Wniosek  o  podział  działki  nr  11212  złożyli  współwłaściciele  spadkobiercy 
poprzednich właścicieli w dniu 31.08.2006 r. 

9) Wykonany na wniosek współwłaścicieli podział zabudowanej nieruchomości 
przy Al. Legionów został wykonany zgodnie z przepisami prawa.

10)Odpowiedź w sprawie wykonania podziału nieruchomości Pan Kadłubowski 
otrzymał w dniu 23.03.2007 r.

Biorąc pod uwagę powyższe ustalenia Komisja uznała skargę za bezzasadną i 
wnosi do wysokiej Rady o podjęcie uchwały w zaproponowanym brzmieniu. 
      Powyższe stanowisko Komisja przyjęła 5 głosami za.
V.

W  związku  z  decyzją  Rady  Miejskiej  z  dnia  29  sierpnia  2007  roku,  która 
zobowiązała Komisję Rewizyjną do zbadania skargi Mieszkańców Zielonej Dzielnicy 
na  Prezydenta  Miasta – Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 24 września 
2007  roku  przeprowadziła  szczegółowe  postępowanie  wyjaśniające  w  powyższej 
sprawie. W oparciu o przedłożone do analizy dokumenty oraz złożone wyjaśnienia 
przez  merytorycznych pracowników Urzędu Miejskiego ustaliła że w chwili obecnej 
toczy  się  w  Wojewódzkim  Sądzie  Administracyjnym  sprawa  dotycząca   terenu 
objętego scaleniem.

Biorąc  pod uwagę  powyższe   Komisja  uznała,  że  z  rozpatrzeniem sprawy 
należy zaczekać do wydania wyroku przez Wojewódzki Sąd Administracyjny.  
VI.

W  związku  z  decyzją  Rady  Miejskiej  z  dnia  29  sierpnia  2007  roku,  która 
zobowiązała Komisję Rewizyjną do zbadania wniosku Pana Stanisława Bojaruńca 
-Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 24 września  2007 roku przeprowadziła 
szczegółowe postępowanie wyjaśniające w powyższej sprawie. 

W  oparciu  o  przedłożone  do  analizy  dokumenty  oraz  złożone  wyjaśnienia 
przez Prezydenta Marcina Sroczyńskiego oraz  merytorycznych pracowników Urzędu 
Miejskiego ustaliła że:
1. wskazany obiekt nie jest wpisany do rejestru obiektów zabytkowych,
2. wydanie  decyzji   ustalającej  warunki  zabudowy  dla  inwestycji  polegającej  na 

budowie stacji bazowej telefonii komórkowej jest zgodne z prawem.
Biorąc pod uwagę powyższe  Komisja uznała,  że wnioski  Pana Stanisława 

Bojaruńca nie mogą być zrealizowane.   

VII.
W związku z decyzją Rady Miejskiej z dnia 30 października 2007 roku, która 

zobowiązała  Komisję  Rewizyjną  do  zbadania  sprawy  Pani  Anny  Twardowskiej 
dotyczącej wykupu zagospodarowanego przez nią strychu – Komisja Rewizyjna na 
posiedzeniu  w  dniu  19  listopada   2007  roku  przeprowadziła  szczegółowe 
postępowanie  wyjaśniające  w  powyższej  sprawie.  W  oparciu  o  przedłożone  do 
analizy dokumenty oraz złożone wyjaśnienia  przez  merytorycznych  pracowników 
Urzędu Miejskiego  oraz Panią Annę Twardowską ustaliła że:
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1.  Lokal  mieszkalny  Pani  Twardowskiej  położony   jest  na  poddaszu  budynku 
wielorodzinnego i jest adaptowany z pralni oraz części poddasza na pomieszczenia 
mieszkalne w budynku wielorodzinnym położonym w Łomży przy ul. Długiej.

2. Umowa najmu  lokalu mieszkalnego  przy ul. Długiej 24, o pow. użytkowej 62,20 
m2 z Panią Anną Twardowską została zawarta w dniu 5. 10. 1999 r. 

3. Najemcom lokali mieszkalnych w budynku przy ul. Długiej  mieszkania na odrębną 
własność  są  sprzedawane  zgodnie  z  przepisami  ustawy  o  gospodarce 
nieruchomościami z dnia 21 sierpnia 1997r( Dz. U. z 2004 r. Nr.261 poz. 2603 z póż. 
zm.). Uchwała Nr 336/LIII/05 Rady Miejskiej Łomży z dnia 31.08.2005r. w sprawie 
określenia  zasad  nabywania,  zbywania  i  obciążania  nieruchomości  stanowiących 
własność Miasta Łomża oraz ich wydzierżawiania i najmu na okres dłuższy niż trzy 
lata, przyznała pierwszeństwo w nabyciu lokali komunalnych przez ich najemców.

4. W budynku przy ul. Długiej  jest 19 lokali ( łącznie z lokalem Pani Twardowskiej) z 
tego  sprzedanych  na  rzecz  najemców jest  11  lokali  wraz  z  udziałami  w  prawie 
własności części wspólnych budynku i ich urządzeń, które nie służą do wyłącznego 
użytku właścicieli poszczególnych lokali  oraz w prawie własności działki gruntu na 
której  znajduje  się  budynek  i  prawo  to  zostało  wpisane  do  KW  11461.  Proces 
sprzedaży  lokali  mieszkalnych  w  tym  budynku  został  rozpoczęty  w  1980  roku. 
Oznacza to,  że pralnia i  część strychu,  który przebudowała Pani  Twardowska na 
lokal  mieszkalny  został  w  udziałach  sprzedany  11-tu  właścicielom  lokali  w  tym 
budynku .

5. Lokal  w budynku przy ul. Długiej  będzie mógł być przeznaczony do sprzedaży 
dopiero po dokonaniu w Księdze Wieczystej Nr 11461 zmiany powierzchni użytkowej 
budynku przy ul. Długiej, poprzez dodanie powierzchni użytkowej Pani Twardowskiej 
lokalu mieszkalnego. Zmieniając sposób użytkowania pralni  i  części  poddasza na 
pomieszczenia  mieszkalne,  zmienią  się  ustalone  aktami  notarialnymi  udziały  w 
nieruchomości wspólnej budynku. Dotyczy to właśnie 11 właścicieli lokali. 

6. Zgodnie z ustawą z dnia 24 czerwca 1994 r. o własności lokali Dz. U. z 2000 Nr 80 
poz. 903 ze zmianami) zmiana ustalonych aktami notarialnymi wysokości udziałów 
we współwłasności nieruchomości wspólnej , może nastąpić na podstawie uchwały 
właścicieli  lokali  budynku  mieszkalnego  zaprotokołowanej  przez  notariusza. 
Uchwała ta stanowić będzie podstawę wpisu do Księgi Wieczystej. Dopiero wówczas 
lokal Pani Twardowskiej będzie mógł być przeznaczony do sprzedaży.

7. Urząd Miejski zlecił dokonanie inwentaryzacji przedmiotowego budynku. W dniu 
18.10. 2007roku Wspólnota Mieszkaniowa przy ul. Długiej  negatywnie zaopiniowała 
przedłożone zestawienie powierzchni lokali mieszkalnych ustalonych w wyniku 
inwentaryzacji. 

8. W chwili obecnej ponownie dokonano sprawdzenia powierzchni lokali i stosowne 
dokumenty  przedłożone  zostaną  do  Miejskiego  Przedsiębiorstwa  Gospodarki 
Komunalnej  i  Mieszkaniowej  celem   akceptacji  przez  Wspólnotę  Mieszkaniowa. 
Jeżeli zostanie to zaakceptowane  będą prowadzone dalsze prace zmierzające do 
sfinalizowania sprawy wykupu lokalu przez Panią Annę Twardowska.
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Biorąc pod uwagę powyższe ustalenia Komisja nie znalazła złej woli  Urzędu 
w  sprawie  sprzedaży  lokalu  Pani  Twardowskiej.   Zwróciła  jednak  uwagę,  na 
przeciągające  się  prace  związane  z  inwentaryzacją  budynku  i  zwróciła  się  do 
Prezydenta, by prace inwentaryzacyjne zostały zakończone w możliwie najkrótszym 
czasie, co pozwoli na dalsze procedowanie zmierzające do wykupu lokalu prze Panią 
Annę Twardowską.

Podsumowując  Komisja  wnosi  do  wysokiej  Rady  o  przyjęcie  powyższego 
stanowiska. 
             Powyższe stanowisko Komisja przyjęła 3 głosami za.
VIII.

W związku przekazaniem przez Przewodniczącego Rady  Komisji do zbadania 
skargi  Pani  Małgorzaty  Radzewskiej  dotyczącej  braku  konkretnej  odpowiedzi  od 
Urzędu  Miasta  Łomży w sprawie  przydziału  mieszkania  –  Komisja  Rewizyjna  na 
posiedzeniu  w  dniu  19  listopada   2007  roku  przeprowadziła  szczegółowe 
postępowanie  wyjaśniające  w  powyższej  sprawie.  W  oparciu  o  przedłożone  do 
analizy dokumenty oraz złożone wyjaśnienia przez  Prezydenta Miasta ustaliła że:

1.   Pierwsze podanie Pani  Radzewskiej  wpłynęło  w 2002 roku,  a  nie  jak podaje 
skarżąca w 1992 r.

2.  Zasady,  kryteria  i  tryb  przydzielania  mieszkań określa  uchwała  Rady Miejskiej 
Łomży Nr 193/XXX/04 z dnia 28 kwietnia 2004 r. w sprawie zasad wynajmowania 
lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Łomża. Uchwała daje 
prawo zasiedlenia mieszkania jedynie osobom uprawnionym, to jest umieszczonym 
na liście osób z pierwszeństwem zawarcia umowy najmu lokalu.

3. Tryb załatwiania podań przewiduje wstępną rejestrację, a po zaopiniowaniu przez 
Społeczną Komisję Mieszkaniową podlega ono rozpatrzeniu przy tworzeniu projektu 
list. Pani Małgorzata Radzewska pierwsze podanie złożyła w dniu 4.03 2002r. Pod- 
czas  przyjęć  interesantów  przez  Prezydenta  i  Zastępcę  Prezydenta  Miasta 
zainteresowana  uzyskała  wszelkie  informacje  odnośnie  przydziału  lokalu 
mieszkalnego z zasobu komunalnego miasta. 

4. Do czasu likwidacji zaległości w realizacji list z 1992 r. nie można tworzyć nowych 
uprawnień. Z tego też powodu brak jest podstaw do wskazania Pani Małgorzacie 
Radzewskiej  lokalu  mieszkalnego.  Przydzielenie  zaś  lokalu  socjalnego  nie 
rozwiązałoby  problemu  rodziny  ponieważ  są  one  wyposażone  jedynie  w  dopływ 
zimnej  wody  i  energię  elektryczną.  Zajmowane  mieszkanie  posiada  podobny 
standard techniczny więc wskazanie innego o takim samym stopniu wyposażenia nie 
wpłynęłoby na poprawę dotychczasowych warunków zamieszkania. 

5.  Przy  rozpatrywaniu  podań  o  przydzielenie  lokalu  mieszkalnego  z  zasobu 
komunalnego miasta w stosunku do wszystkich stosuje się te same zasady. 

6. W związku z planowanym oddaniem w najbliższym czasie budynku komunalnego 
Prezydent Miasta poinformował, że stara się wraz z podległymi służbami  znaleźć 
stosowny lokal dla Pani Radzewskiej. 

Biorąc pod uwagę powyższe ustalenia Komisja uznała skargę za bezzasadną i 
wnosi do wysokiej Rady o podjęcie uchwały w zaproponowanym brzmieniu. 
      Powyższe stanowisko Komisja przyjęła 3 głosami za.
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IX. 
W związku z decyzją  Rady Miejskiej  z  dnia  30 października 2007 roku,  która 

zobowiązała Komisję Rewizyjną do zbadania sprawy Pana Jana Tomaszewskiego 
dotyczącej  hodowli trzody chlewnej – Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 19 
listopada   2007  roku  przeprowadziła  szczegółowe  postępowanie  wyjaśniające  w 
powyższej sprawie. 

Pismo Pana Jan Tomaszewskiego uznała za bardzo waży problem społeczny i w 
związku z powyższym  wnosi o przyjęcie stanowiska w zaproponowanym brzmieniu:
„Z uwagi  na brak przepisów prawnych odnośnie stężenia nieprzyjemnych odorów 
Rada  Miejska  Łomża  dostrzega  potrzebę  przygotowania  i  przyjęcia  ustawy 
regulującej  ten  problem.  Jednocześnie  prosimy  o  doraźną  pomoc  w  usunięciu 
nieprawidłowości  w  istniejącym  gospodarstwie  rolnym,  które  nie  respektuje 
postanowienia  Powiatowego  Inspektora  Nadzoru  Budowlanego  stwierdzającego 
nieprawidłowości przy rozbudowie i adaptacji chlewni. Nieprzestrzeganie przepisów 
prawa  budowlanego  przez  gospodarstwo  rolne  przy  ul.   Zawady  Przedmieście 
powoduje  zwiększoną  emisję  nieprzyjemnych  odorów  i  zagraża  zdrowiu 
mieszkającego obok sąsiada, który od wielu lat podejmuje próby wyegzekwowania 
przepisów prawa w stosunku do tego gospodarstwa. Ta sytuacja trwa już kilka lat i 
nikt  nie  potrafi  temu  zaradzić,  co  bardzo  irytuje  rodzinę  Pana  Jana  Lesława 
Tomaszewskiego bezpośredniego sąsiada wspomnianego wyżej gospodarstwa.

W związku z powyższym Rada Miejska Łomży zwraca się z prośbą o podjęcie 
interwencji przez Głównego Inspektora Ochrony Środowiska w gospodarstwie rolnym 
prowadzonym  przez  Pana  Bogdana  Jasionka  w  Łomży  przy  ul.  Zawady 
Przedmieście  7  w  kierunku  usunięcia  uchybień  technicznych  i  sanitarnych,  które 
zagrażają zdrowiu ludzi.”

X. 
W związku z  decyzją  Rady Miejskiej  z  dnia  28 listopada 2007 roku,  która 

zobowiązała Komisję Rewizyjną do zbadania  skargi  Pana Bolesława Deptuły na 
działania  Urzędu  Miejskiego  w  Łomży  dotyczącej   Zielonej  Dzielnicy  -   Komisja 
Rewizyjna przypomina, że tematem tym zajmowała się już  na posiedzeniu w dniu 
24  września  2007  roku  i  wówczas  ustaliła,  że    w   Wojewódzkim  Sądzie 
Administracyjnym   toczy  się  sprawa  dotycząca   terenu  objętego  podziałem  i 
scaleniem  gruntów.  Zaproponowała  wówczas  Radzie,  by  z  zajęciem  stanowiska 
wstrzymać  się  do  wydania  wyroku  przez  Wojewódzki  Sąd Administracyjny.  Rada 
Stanowisko Komisji przyjęła.

Do tematu Komisja powróciła na posiedzeniu w dniu 10 grudnia  2007 roku i 
ponownie  przeprowadziła  szczegółowe  postępowanie  wyjaśniające  w  powyższej 
sprawie. W oparciu o przedłożone do analizy dokumenty oraz złożone wyjaśnienia 
ustaliła,  że posiedzenie Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w przedmiotowej 
sprawie  odbędzie  się  20  grudnia  2007  roku.   Proponuje  więc,  by  z  zajęciem 
ostatecznego stanowiska wstrzymać się do otrzymania prawomocnego wyroku wraz 
z  uzasadnieniem,  natomiast  do  zainteresowanego  oraz  NIK  wysłać  pismo 
informujące o następującej treści:

„W odpowiedzi  na pismo LBI – 0511 – 2007 z dnia 9 listopada 2007 roku 
Rada  Miejska   Łomży  uprzejmie  informuje,  że  skarga  Pana  Bolesława  Deptuły 
zostanie definitywnie rozpatrzona po otrzymaniu wyroku WSA w Białymstoku wraz z 
uzasadnieniem w przedmiocie scalenia i  podziału nieruchomości.  Informujemy,  że 
zobowiązana  przez  Radę  Komisja  Rewizyjna  odbyła  dwa  posiedzenia  w 
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przedmiotowej sprawie w dniu 24 września i 10 grudnia br. i uznała, że zasadniczym 
wątkiem skargi jest domniemane naruszenie własności podczas podziału i scalania 
gruntów w obrębie ul. Sikorskiego i Mickiewicza. Rozprawa WSA w tej sprawie ma 
odbyć się 20 grudnia br.. Wówczas po otrzymaniu wyroku z uzasadnieniem Komisja 
Rewizyjna zajmie stanowisko w powyższej sprawie, które przedłoży Radzie Miejskiej 
do  zatwierdzenia  i  wówczas  Rada  Miejska  Łomży  poinformuje  o  sposobie  jej 
załatwienia zainteresowanego i NIK w Białymstoku.” 

Komisja podjęła pracę nad  Regulaminem pracy Komisji Rewizyjnej, który po 
konsultacjach jednogłośnie przyjęła.

Ponadto Komisja wypracowała i przedłożyła Wysokiej Radzie sprawozdanie w 
sprawie  prawidłowości  postępowania  w  sprawie  zamówienia  publicznego  na 
realizację  zadania  pn.  „Modernizacja  stadionu  miejskiego”–  I  i  II  etap,  które  to 
sprawozdanie Rada Miasta przyjęła na sesji.

Przewodniczący
 Komisji Rewizyjnej

Jan Kleczyński
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